
 
 

 

 

Protokoll nr 11 fört vid styrelsemöte i Svenska Pudelklubbens Södra 

avdelning den 21 november 2023     

       

    Närvarande 

    Ordförande: Cecilia Hörnlund  

    Vice Ordf:  Kicki Nielsen  

    Sekreterare:  Kicki Nielsen 

     Ledamöter:  Marie Öhberg  

     Barbro Hagersten 

    Suppleant: Jörgen Bach Thovtrup  

     Nancy Andreassen  

    Anmält  

    förhinder:  Alexander Petrovic 

     Torgny Hedvall  

     Agneta Rahmberg 

 

 

 

Protokollet innehåller paragraferna §§ 104-117 

 

 §104 Mötets öppnande 

 ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

 §105 Godkännande av dagordning 

  Dagordningen godkändes 

  

 §106 Val av justerare 

 Till justerare valdes Jörgen Bach Thovtrup 

  

 §107 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll nr 10 gicks igenom och lades till handlingarna.  

 

 

 

 

 



 
 
 

 

 

§108 Inkomna skrivelser 231007-231119 

 

 

Datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 
Ansvarig 

231008 Fråga om medlemskap svara  Kicki har svarat 

231024 Från Lena Petri/SKK 
Landslagsaktiviteter och RF 
rekommendationer vid 
utlandsresor 

För kännedom    

231030 Brev från medlem För kännedom  Kicki har svarat 

231102 Sonja Hagelberg SKK 
kommitteers protokoll 

För kännedom   

231114 Info från 
verksahetskonferensen 

För kännedom    

231117 Svar från SKK gällande 
bestyrelserapport 

För kännedom   

231119 Mail från pudelägare 
angående kamphund 

Vidarebefordran 
till cs 

 kicki 

231118 Mail från nöjd deltagare på 
klippkurs 

För kännedom    

 

 

§109 Vandringspriser 

Nya diplom behöver göras. Cecilia ordnar detta. Hemsidan behöver uppdateras med nya listor 

över vinnare av vandringspriser, de listor som nu ligger på hemsida går inte att arbeta i. Kicki 

kontaktar ansvarig i CS informationskommitte om hur vi går tillväga. 

 

§110 Förtjänsttecken 

 Kicki lämnade mötet under §10 

  Förslag på nomineringar diskuterades. 

 

§111 DogPaws 

Kostnader för DogPaws tjänster gällande Hässleholmsutställningarna diskuterades. De 

stämmer med uppgifterna i offerten. Styrelsens uppfattning är att kostnaden är väl värd det 

arbete som i annat fall skulle åligga styrelsen.  

Beslut: Vi uppdrar till DogPaws att administrera även 2024 års utställningar enligt gällande 

offert 

 

§112 Ekonomi 

Barbro gav en rapport om ekonomin t.o.m. Hässleholms utställningarna. Hittills i år har vi ett 

beräknat överskott på ca 13000kr. Utställningarna har gått med ett litet plus liksom våra 

klippkurser. Vi diskuterade att som bevis på vår uppskattning årligen ge en mindre gåva till de 



 
 

som utan ersättning anordnat olika evenemang under året. Kicki kollar om det är möjligt att 

administrera valfritt inköp genom PK webbutik  

 

Beslut: Domargåvor, 10 pudelhanddukar och 10 klipphäften till kurser köps in. 

 

Beslut: En liten gåva ska ges till personer utanför styrelsen som utan ersättning anordnat 

aktiviteter under året.  

 

 

§ 113 Rapport från kommitteer 

 Informationskommitteen: 

Kicki skickar inlägg från FB till Sara och Frida. Det är mycket aktivitet på Fb från våra 

följare, kul! 

Arbetande Pudlar: vi väntar på besked om tidpunkt för BPH. Planering av läger på Öland 

fortsätter, datum behöver komma ut snart. 

 Medlems och pudelvård: 

Planerade klippkurser och Pudelpromenader genomförda, allt till belåtenhet och deltagarna är 

nöjda.  

 Avel och uppfödarkommitteen: 

Hands on seminarium gick bra, fem hundar deltog som studieobjekt. Rastandraden gicks 

igenom och praktiserades. 

 Utställningskommitteen:  

Närmast ligger en dubbelutställning i april. Cecilia skickar underlag till DogPaws som lägger 

ut på internetanmälan.  

 

§ 114 Årsmöte 

Årsmöteshandlingarna ska färdigställas. Kicki skriver förslag till verksamhetsberättelse och 

Verksamhetsplan. Barbro skriver en kortfattad ekonomisk rapport och vår bokförare gör 

bokslut. Cecilia skickar det underlag hon har till Kicki. Alla evenemang som ska skrivas in i 

verksamhetsberättelsen finns att hämta på FB. 

 

§ 115 Arkivering 

Kicki och Cecilia åker till arkivet med protokoll etc för arkivering och rensar samtidigt ut 

lämpliga delar. 

 

§ 116 Övriga ärenden 

Cecilia har bokat Qpoolen den 25-27/10 2024 och 17-19/10 2025 

  

§ 117  Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa möte är den 12/12 kl 19.00 

   

 

Vid protokollet 

 



 
 

Kicki Nielsen  Cecilia Hörnlund Jörgen Bach Thovtrup 

Sekreterare Ordförande  Justerare 


